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 דיווח ראש המועצה  .1
  

 גדי אלפסי:     
  

 פותח את הישיבה.      
 

 גשר נחל סכר     
 

 הונפו הקורות והגשר מונח. העבודה מתבצעת על פי לוח הזמנים שנקבע.     
 

 מוטי אברג'ל:     
 
 .אני מציע שנעשה סיור באזור   

       
 גדי אלפסי:     
 

 כבישים     
 

 אנו בתהליכים להשלמת הכבישים ברחבי המועצה. אנו מתכננים לבנות מחלף צפוני יותר לקיים באזור        
   . התב"ע נמצאת בשלבי אישור אחרונים והתכנון צפוי להסתיים לקראת סוף השנה.5כביש     

 
 2022תכנית עבודה ותקציב    

 
 אשר יובאו לאישורכם      2022המנכ"ל, הגזברית וצוות המנהלים עובדים על תכנית העבודה והתקציב לשנת      
 במהלך חודש דצמבר.     
 

 יום ספורט     
 

 . כולם מוזמנים. 26.10.2021יתקיים בתאריך     
 

 מכרז סולארי     
 

 פרסם את המכרז להרחבת שטחי ייצור לחשמל סולארי במועצה.   רמ"י    
 

 ביקור ראש מנה"ר, משרד הבטחון      
 

 ראש מנהלת הרכש של משרד הבטחון ערך ביקור במועצה. שוחחנו על מיזמים משותפים, ביניהם הקמת       
 בית ספר מקצועי במועצה בתמיכה של משרד הבטחון.     
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 גדי אלפסי: 
 

 מבקש לאשר.
 

 החלטה:
 

 פה אחד. מאושר 
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 גדי אלפסי:   

 
 לאשר.מבקש 
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 פה אחד. מאושר 

 



 

 

 
 
        

 . ננעלת הישיבה
 
 
 

 _________________        ________________ 
 אופיר אבידן              עו"ד גדי אלפסי     
 מנכ"ל המועצה             ראש המועצה     

      
 

 רשמה: שני מרלי. 
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